



شركة ريسوت للأسمنت
Raysut Cement Company

الشريك الإستراتيجي للنمو
Strategic Partner for Growth

**Subject: Resignation of Board of Directors
Member**

Raysut Cement Company (S.A.O.G) would like to inform the Capital Market Authority, Muscat Stock Exchange and its Shareholders with the following:

The company's Board of Directors approved by circulation on 1st December 2021 to accept the request of Mr. Hassan Ali Tahir Muqaibil – Board of Directors Member – for his resignation from the membership of the Board of Directors due to personal reasons, hence the membership of Executive, Nominations and Remunerations Committee of the company from 29th November 2021.

The Board of Directors thank Mr. Hassan Ali Tahir Muqaibil for his efforts during his service as an independent board member and wishes for him all the best in his future.

The board of Directors is in a process of appointing a member alternative to the vacant position, and it will be disclosed soon.

Ghose Jotirmoy Pratul Krishna
Chief Executive Office



الموضوع: استقالة أحد أعضاء مجلس الإدارة

تود شركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.ع) أن تحيط علماً كل من الهيئة العامة لسوق المال وسوق مسقط للأوراق المالية والمساهمين بالآتي:

أن مجلس إدارة الشركة قد وافق عن طريق التمرير بتاريخ 1 ديسمبر 2021م على قبول طلب الفاضل/ حسن بن علي بن طاهر مقبيل - عضو مجلس الإدارة - باستقالته من عضوية مجلس إدارة الشركة لأسباب شخصية، وبالتالي استقالته من منصبه كعضو في اللجنة التنفيذية ولجنة الترشيحات والمكافآت اعتباراً من 29 نوفمبر 2021م.

ويتقدم مجلس إدارة شركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.ع) بالشكر الجزيل للفاضل/ حسن بن علي بن طاهر مقبيل على الجهود المبذولة من قبله خلال فترة عمله كعضو مجلس إدارة مستقل ويتمنى له كل التوفيق في مسيرته.

كما أن مجلس الإدارة بصدد تعيين عضو بديل للمركز الشاغر، وسيتم الإفصاح عن ذلك قريباً.

جوش جوترموي بر اتول كرشنا
الرئيس التنفيذي